

## 西雅圖台語基督教會

### Seattle Formosan Christian Church

10:00am 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English

主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

August 3, 2014

#### 事工報告

1. 教會為了「8月1日高雄氣爆事件」已設立一個特別奉獻帳戶，請弟兄姐妹以愛心奉獻的實際行動關心受災家庭，教會也會將奉獻捐給台灣的基督教慈善機構，協助安置或資助災區內的受災家庭。我們的故鄉台灣發生這樣的意外事件，大家都深感傷痛，讓我們為高雄加油、打氣，替在被油氣管爆炸死傷的人，他們的家人，投入現場救援的警消、醫護人員志工們禱告，一起攜手渡過難關！
2. 梁景涵傳道本週起轉任全職助理牧師，他將於主日信息後與大家做特別分享。
3. 8/3(今天)下午5點半-8點半，西雅圖台灣同鄉會將於Green Lake(綠湖)南邊的Lower Woodland Park, Shelter#6舉辦夏季野餐。教會鼓勵兄弟姐妹踴躍參加，藉此多認識新移民的同鄉。詳情與報名請洽楊豐州 425-605-2468。

**[教會禱告會]** 自本週起更改時間如下：每週三晚上 7:30 分兩組同時進行，西雅圖區禱告會，地點：教會；東區禱告會，地點：St. Peter 教會 (Bellevue - NE 8th & 172nd)。將由教會牧職同工輪流帶領，請各團契小組負責同工及教會兄弟姐妹踴躍參加。

**[第三季成人主日學題]**：歸回、重建、復興(以斯拉記、尼希米記、以斯帖記)已於上週主日開始台語成人主日學時間 1:15-2:15; 英文成人主日學時間: 10:30-11:30，本週台語及英語主日學皆由鄭牧師主理，請兄弟姐妹踴躍參加。

**[就職典禮]**：教會訂9/14主日下午2點於本堂舉行梁景涵傳道任職教會助理牧師就職典禮，請兄弟姐妹踴躍參加。願神祝福梁傳道的忠心服事，也願教會全體兄弟支持牧者，同心合意興旺福音。

**[秋季佈道會]**：教會定於9/19~20於東區舉辦兩場「秋季佈道會」，並於9/20~21於華大舉辦四場「校園佈道會」(國英語各兩堂)，邀請現任正道福音神學院院長林國亮牧師前來領會。林國亮牧師是著名的婚姻及家庭講座講員，常在北美各地服事眾教會，此次機會難得！海報及傳單已印製，請弟兄姊妹幫忙張貼海報、發送傳單邀請慕道朋友踴躍來參加。

#### **[肢體關懷]:**

---請為陳忠厚牧師代禱，陳牧師被診斷患有淋巴癌，現已接受兩次化療，求神醫治並賜平安在陳牧師的身上。

---請繼續為 Mrs. Mary Christie 【Bellevue High 數學老師】禱告。她已開始新的療程，願主醫治她的肝臟。

--- 南薰的外公因跌倒後發燒入院現接受檢查治療。南薰 8/3 回台探望。請  
兄姐為南薰出入平安及她外公身體康復代禱，願主賜福看顧。

--- 請繼續為有病痛的兄姐康復代禱：敏珠姐，黃麗華姊，吳文雄牧師，劉牧  
師娘、柏齡兄、彩玉姐等，並請為在臺灣有病痛的親人朋友身體欠安代禱：  
明莉姊的婆婆、麗雅姊的爸爸、Sandy 的父親、麗華姊的父母、榮泰兄的  
母親，普凱兄的母親求主施恩醫治，早日恢復健康。

**[南區 outreach]:** 請兄繼續為開拓南區福音查經班來關心和代禱。

**[以利亞團契 Waymaker]:** 八月查經聚會時間在星期四晚上 @7:30pm Kai &  
Elise 府上，鼓勵大家可在星期五及週末舉行福恩性查經或其它福音擴展事  
工及參與其他團契聚會。

**[種籽團契 Seeds]:** 每星期五晚上 8~10 點有固定的查經活動，參與者多為  
慕道友。請大家為種籽團契在神事工的興旺禱告，也請大家幫忙邀請已信  
但尚未有團契或慕道友參加。八月查經內容為希伯來書。聚會地點: Jason  
& 思瑜 / Tel: 206-258-6858 / E-mail: nosajuw@gmail.com.

**[禱告室]:** 為教會事工及兄姐身心靈的需要，關懷組成立 Prayer Corner. 若  
有需要被代禱的或有代禱事項請洽禱告同工: 蕊芬牧師娘, Tim, Kai,  
Karin, 純卉姐, 洪雪姐, 秀蘭姐, 敬鳳姐。會堂外設有代禱箱, 歡迎兄姐使用,  
同工將為您祈禱。

### Announcement

1. Church has set up a special donation account for the August 1st Kaohsiung  
gas explosions incident. Please make an offering to concretely love and care  
for families who were impacted. The collected donation will be sent to  
Christian aid relief organizations in Taiwan to assist their effort in relocating  
and helping the victims. Our hearts ache to see an accident like this happen  
in Taiwan. Let us support and encourage the city of Kaohsiung, and pray for  
the victims, their families, and all the aid relief personnel. May we be with  
them in spirit as they weather this storm.
2. Pastor Jim turns full-time assist Pastor beginning this week. He will share  
with us after the Sunday message.
3. TAGS will hold a summer picnic at Lower Woodland park, shelter #6 on  
Today 5:30-8:30 p.m., Aug. 3, 2013. The picnic detail includes sports  
activities and an outdoor dinner. Church encourages our brothers and sisters  
to participate this event to get to know more newly immigrant  
Taiwanese. Please contact John Yang [425-605-2468](tel:425-605-2468) for picnic details and  
registration.

**[SFCC Prayer Meeting]:** Church prayer meeting schedule has been changed to  
Wed. evening 7:30, Seattle area prayer meeting @ church; Eastside area  
prayer meeting @ St. Peter church (Bellevue - NE8th & 172nd]. Our church  
pastoral staff will take turn to lead these prayer meetings. ALL fellowship /  
small group PICs, brothers and sisters are encouraged to join in this important  
ministry.

**[Adult Sunday School]:** The theme of the 3rd quarter adult Sunday School is  
“Return, Rebuild, and Revival.” (Study of the books of Ezra, Nehemiah, and

Esther). 3rd quarter Sunday school class has started on last Sunday. Taiwanese Sunday School starts at 1:15pm, ends at 2:15pm. English Sunday School starts at 10:30am, ends at 11:30am. Pastor Cheng will lead both Sunday schools today.

**[Installation Service]:** Church will hold an installation service for Pastor Jim as assistant pastor on the Sunday of 9/14, 2:00 p.m. at our church. Every brothers and sisters are welcome to come! May God bless Pastor Jim's faithful service and brothers and sisters' full support in Unity to advance the Gospels!

**[Fall Evangelical]:** Church will hold 2 "Fall Evangelical" meetings in Bellevue on 9/19~20, and 4 "Campus Evangelical" meetings (2 in Mandarin & 2 in English) in UW on 9/20~21. Our Mandarin speaker Rev. Kuo-Liang Lin, the President of Logos Seminary, is a renowned speaker in marriage & family counseling, serving in many churches in the North America. Posters and flyers are printed and ready. Please prepare your hearts and start using flyers to invite your seeker friends to attend the meetings.

**[Seeds Fellowship]:** Regular study takes place every Friday from 8pm to 10pm, please contact Jason for details: Tel: 206-258-6858 / E-mail: nosajuw@gmail.com. We will continue to study HEBREWS in August.

**[Caring - Prayer Corner]:** Please contact the following coworkers if you have prayer request: Katherine, Tim, Kai, Karin, Hui, Hsieh, Sue-lan & Ching Fong. There's also a prayer box in the hallway for anyone to submit their prayer request. Coworkers will pray for you.

**[Caring for SFCC]:** --- **Rev. Joseph Chen** is diagnosed with lymphoma and has received his first two chemo treatments. Please lift him up in prayers-- God will heal him completely and give him peace during the treatment.-- Please pray for **Nan-Hsun** as she's taking a trip to Taiwan on 8/3 to visit her Grandfather who's hospitalized, please pray for God's grace, God's providence, safe trip and smooth recovery. Please continue to pray for **Mrs. Mary Christie (Math teacher@Bellevue High)** as she is starting a new round of chemo to treat the large tumor inside her liver and small spots on the chest and sternum.

**[South District Outreach Ministry]:** Please continue to pray for this ministry and ask for God's guidance as we outreach in this region.

**[Waymaker Fellowship]:** Thank you to Waymaker families who have volunteered their houses for meetings, shared daily devotion on Facebook and led weekly Bible study. Waymakers are encouraged to be involved in seeker bible study and other gospel sharing events / fellowship. For August, Waymakers will meet on Thursday night, 7:30pm @ Kai & Elise's house.

主日學參加參加人數 Sunday School Attendants		禱告會參加人數 Prayer Meetings Attendants	
台語成人 Taiwanese Adult	27	週三教會 Wed. Church	7
英語成人 English Adult	6	週三東區 Wed. Eastside	13
青少年 Youth	9	主日早上英語 Sunday EM	
兒童 Children (AM/PM)	15	總人次 Total	
總人次 Total	52	下週目標 Next week goal :	

上週 Last Sunday 7/27	禮拜人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語堂 Taiwanese	95	\$1985.00
英語堂 English	38	\$2900

### 聖工分擔

崇拜組 (Worship)	本週 (8/3) 10AM	本週 (8/3) 12PM	下週 (8/10) 10AM	下週 (8/10) 12PM
司會 MC	Tim		Tim	
敬拜讚美 Worship	Hennessey	Matt Lee	Bellevue 小組	Isaac
講道 Speaker	鄭溢恩牧師	Pastor Ian	鄭溢恩牧師	Pastor Jim
司琴 Pianist/Guitarist	魏翊書	Irvin Lien	魏翊書	Joyce Lee
招待 Usher	楊豐洲夫婦	Mike / Scott	楊豐洲夫婦	Matt / Eric
司獻 (收/記) Offering	慧真/ 幸蒔 Shih Ku/ Elise	Tom	慧真/ 幸蒔 Shih Ku/ Elise	Tom
影音 A/V Tech	Scott Pan / Kevin Chang	Andy / Brian	Scott Pan / Kevin Chang	Andy / Brian
英語/華語翻譯	士谷/ 蕊芬師 母		Elise / 蕊芬師 母	

服事組 (Serving)	本週 (8/3)	下週 (8/10)
獻花 Flowers	張祝英	洪雪
交通車 Rides	顏智美	顏智美
總務 Kitchen	洪雪	陳敬鳳
洗米 Rice	李時英	李時英
拿菜 Lunch Pick Up	David Hsiao	林見真+吳品紅
送餐盤 Tray Return	徐榮泰	Tim
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	以利亞小組	以利亞小組
男廁所 Men's Restroom	Tim	劉漢榮
女廁所 Women's Restroom	Sue Lin	林佩璋
Afternoon Lunch Crew	College	MBS+SALT

### 兒童主日學 Children Sunday School

Time	Class	August
10:00~11:30	高年級 G4 -G6	Peter
	低年級 G1-G3	Sally
	學前 3yr-K	Sandy/Katherin
	幼兒 1~2 歲	Yu-Chi/Willa
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship	Scott
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program	Riana

**第一堂台語  
主日禮拜程序**

主後 2014 年 8 月 3 日

August 3rd

- |   |         |                    |
|---|---------|--------------------|
| ➤ | 序樂      | 司琴                 |
| ➤ | 宣召      | 敬拜讚美               |
| ➤ | 敬拜讚美    | 邱幸蒔                |
| ➤ | 聖餐      | 鄭溢恩牧師              |
| ➤ | 牧禱      | 鄭溢恩牧師              |
| ➤ | 讀經      | 書 4:21-24 司會       |
| ➤ | 講道      | 神的大能-走乾地過河 鄭溢恩牧師   |
| ➤ | 回應詩歌    | “在乎召我之處” 會眾        |
| ➤ | 奉獻      | 我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意 會眾 |
| ➤ |         | 我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具    |
| ➤ | 歡迎 / 報告 | 司會                 |
| ➤ | 頌榮      | # 335 會眾           |
| ➤ | 祝禱      | 牧師                 |
| ➤ | 阿們頌     | 會眾                 |
| ➤ | 殿樂      | 司琴                 |

日期	台語講員	講章標題	經文
主題	[認識神]		
8/3	鄭溢恩牧師	神的大能-走乾地過河	書 4:21-24
8/10	鄭溢恩牧師	神的公義-雨後的晴光	撒下 23:3b-4
8/17	鄭溢恩牧師	神的聖潔-與神面對面	賽 6:1-8
8/24	鄭溢恩牧師	神的愛 - 屬靈的層次	約壹 4:7-21
8/31	楊宗正牧師		

**Title: "Omnipotence of God – Crossing of the  
River on Dry Ground"**

**Text: Joshua 4:21~24**

1. Know God's power as His grace

a. Exod. Ch.13~14

b.

2. Recount God's grace with our repentance

a. 2 Chron. 7:14

b.

3. My response to the truth:

**Order of Worship**  
**Second Service English Worship**

第二堂 英語主日禮拜程序

主後 2014 年 8 月 3 日

August 3, 2014

- Prelude
- Welcome and Praise
- Offering
- Announcement
- Holy Communion
- Message           “Omnipotence of God”
- Response Song
- Benediction

<b>Date</b>	<b>Speaker</b>	<b>Topic</b>	<b>Passage</b>
Theme	[Attributes of God]		
8/3	Pastor Ian	Omnipotence of God	Joshua 4:21-24
8/10	Pastor Jim	Righteousness of God	Psalm 9:1-8
8/17	Pastor Dan	Holiness of God	Psalm 73
8/24	Colin Lewis	Love of God	1 John 4:7-10
8/31	Pastor Jim	Sovereignty of God	Job 42:2-3

## 信息大綱 Sermon Outline

題目：「神的大能 - 走乾地過河」

經文：約書亞記 4:21-24

1. 神的大能一再顯現是表明神的恩典

a.

b.

2. 人的靈裡甦醒悔罪才能再受神的恩典

a.

b.

3. 我的回應